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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 06. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     13.00 h  
   
Prítomní:            24 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Štefan Škríp 
   Helena Dadíková – neskorší príchod 
          
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu   

Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 24 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Mgr. 

Jozef Kobela a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Ing. Vladimír Revický, MUDr. 
Jaroslav Cigaňák, PhD.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Eva Tomanová – predsedníčka,  
Mgr. Katarína Bubnášová – členka,  
Róbert Frimmel – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 203/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal o doplnenie  programu a to o bod: 
Žiadosť DD v Prievidzi o poskytnutie dotácie 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1)   O t v o r e n i e  
2)  Vyhodnotenie uznesení MsZ v Prievidzi 
3)  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru 
           hlavnej kontrolórky na II. polrok 2008 
4)  Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie 

 Harmónia, n. o., za rok 2007  
5)  Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta v MHD 

 Prievidza za obdobie január – apríl 2008 
6)  Návrh na I. úpravu rozpočtu Domova dôchodcov v Prievidzi na rok 2008 
7)  Návrh II. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008 
8)  Návrh Doplnku č. 3 k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza 
9)  Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 
10)  Zmeny a doplnky č.2 Územného plánu centrálnej mestskej zóny Prievidza  
           a návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 37/1996 o územnom pláne 
           centrálnej mestskej zóny 
11)  Žiadosti o zriadenie vecných bremien 
12)  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
13)   R ô z n e 
14)    D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v   
15)   I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
16)    Z á v e r 
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P r o g r a m   bodu č. 13 –  „   R ô z n e   “ 
1) Žiadosť spoločnosti TEZAS, s. r. o., o stanovisko k realizácii výstavby II. etapy skládky 

komunálneho odpadu v lokalite Ploštiny 
2) Ukončenie likvidácie podniku služieb, š. p. v likvidácii, Prievidza 
3) Informácia o prehodnotení plnenia Zmluvy o nájme hnut. a nehnut. majetku 

a obstarávaní činností s HBP, a. s., Prievidza 
4) Správa nezávislého audítora adresovaná spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza 
5) Autonómny systém varovania a vyrozumenia osôb pre Zimný štadión Prievidza 
6) Informácia o pripravených projektoch základných škôl 
7) Informácia ohľadom sprístupnenia školských dvorov pri základných školách širokej 

verejnosti 
8) Informácia športových klubov (FK Prievidza, MŠHK, HBK) o použití poskytnutých 

finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza a žiadosť o uvoľnenie ďalších častí 
finančných prostriedkov 

9) Žiadosť Stolnotenisového klubu STK Prievidza o finančný príspevok 
10) Žiadosť Rádia Beta Bojnice o finančný príspevok na usporiadanie 4. ročník ,,Laserovej 

show“ 
11) Termíny MsZ na II. pol rok 2008 
12) Žiadosť DD v Prievidzi o poskytnutie dotácie 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 204/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiáli 
Vyhodnotenie uznesení MsZ je celkovo sledovaných 83 uznesení, z ktorých ostáva 
v sledovaní 61, 15 uznesení je navrhnutých na vypustenie zo sledovania a 7 uznesení je 
navrhnutých na pozastavenie. V rámci materiálu sú 3 uznesenia navrhnuté na opravu. 
Následné sa Ing. Jana Michaličkova, hlavná kontrolórka mesta, vyjadrila osobitne 
k niektorým uzneseniam navrhnutých na vypustenie zo sledovania, a to: 
Uznesenie č. 24/08 – ohľadom prenájmu pozemkov spoločnosti UNIPA, s. r. o., pre R. O. C., 
a. s. a ich predaj. Pozemky boli spoločnosti R. O. C. , a. s., predané za cenu 195,- Sk/m2. 
Hlavná kontrolórka uviedla, že bola skontrolovaná zápisnica z Valného zhromaždenia a nad 
rámec uznesenia bola skontrolovaná i kúpna zmluva medzi spoločnosťami UNIPA, s. r. o., 
a R. O. C., a. s. 
Uznesenie č. 55/08 – ohľadom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov pôvodne v k. ú. 
Necpaly nad Nitrou vo výmere podľa zamerania geom. plánom pre potreby ZŠ na 
Malonecpalskej ulici v Prievidzi vo vlastníctve Jána Kršku a manž. K termínu vyhodnotenia 
uznesení bol na účet mesta poukázaný čiastka v stanovenej výške za rozdiel v zamieňaných 
výmerách. 
Uznesenie č. 90/08 – ohľadom majetkovoprávneho vyporiadania časti nehnuteľnosti 
pôvodne v k. ú. Necpaly nad Nitrou na základe neplatnej kúpnej zmluvy vo vlastníctve mesta 
Prievidza a to formou pridelenia náhradných pozemkov pre Róberta Blaschka. Medzi 
Róbertom Blaschkom a mestom Prievidza bola uzavretá zmluva o majetkovoprávnom 
vyporiadaní. 
Uznesenie č. 387/07 – odpredaj časti pozemku, ktoré má Tenisový klub Baník Prievidza 
v prenájme, pod stavbu plánovanej tenisovej haly pre Tenisový klub Baník Prievidza. medzi 
mestom Prievidza a Tenisovým klubom Prievidza bola uzatvorená kúpnopredajná zmluva, 
v ktorej sú zakotvené podmienky schválené uznesením MsZ. 
V závere tohto bodu rokovania Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka odporučila 
poslancom MsZ prijať vyhodnotenie uznesení v predloženom návrhu.  
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 MsZ uznesením č. 205/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice vzalo na vedomie 
Vyhodnotenie uznesení MsZ. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru 

hlavnej kontrolórky na II. polrok 2008“ 
 
 Ing. Jana Michaličkova, hlavná kontrolórka mesta, informovala o návrhu plánu 
kontrolnej činnosti na II. polrok 2008 a uviedla, že kontrola bude zameraná na tieto činnosti 
MsÚ: 
1. Kontrola dodržiavania podmienok splátkových kalendárov na úhradu kúpnej ceny za 

odpredaj nehnuteľností z majetku mesta schválených MsZ v Prievidzi v rokoch 2006 
a 2007. 

2. Kontrola použitia finančných prostriedkov poskytnutých vybraným subjektom z rozpočtu 
mesta v roku 2007 z kapitoly 08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby (komisia  
sociálna, zdravotná a bytová). 

3. Kontrola použitia finančných prostriedkov poskytnutých vybraným subjektom z rozpočtu 
mesta v roku 2007 z kapitoly 08.2.0.9 Ostatné kultúrne služby (komisia kultúry). 

4. Kontrola dodržiavania podmienok komisionárskej zmluvy o zariaďovaní záležitostí 
verejnoprospešných služieb na úseku VO v znení dodatkov č. 15, 16 a 17 komisionárom 
UNIPA, spol. s  r. o. Prievidza. 

5. Kontrola vykonávania osvedčovania listín a podpisov na listinách a správnosť vyberania 
správnych poplatkov podľa osobitného predpisu. 

6. Vykonanie ďalších kontrol na základe kontroly uznesení MsZ, podnetov poslancov MsZ, 
podnetov občanov a sťažností. 

7. Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva. 
 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že kontroly budú prevažne 
zameraná na kontrolu dodržiavania podmienok splátkových kalendárov, použitie finančných 
prostriedkov poskytnutých mestom, kontrola vykonávania osvedčovania listín a podpisov atď.  
Taktiež sa budú vykonávať kontroly na základe podnetov poslancov MsZ, občanov a pod.  
Ďalej dodala, že z rokovania MsR vznikla požiadavka skontrolovania postupnosti krokov 
v prípade Floriána Hrušku – dočasný predajný stánok na Ul. A. Hlinku, táto požiadavka bude 
prekontrolovaná v rámci bodu 6 Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na II. polrok 2008. 

MsZ uznesením č. 206/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo plán kontrolnej činnosti  
na II. polrok 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
  

- k bodu 4 - 
,,Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie“ 

 Harmónia, n. o., za rok 2007 
 
 Mgr. Oľga Ďurčenková, riaditeľka n. o., uviedla, že výročná správa bola prerokovaná 
a schválená Správnou radou neziskovej organizácie Harmónia. Ďalej dodala, že vzhľadom 
k účelu založenie zabezpečuje nezisková organizácia poskytovanie sociálnej pomoci 
v domove pre osamelých rodičov a v útulku pre bezprístrešných občanov. Konštatovala, že 
v roku 2007 sa v zariadení ,,Domov pre osamelých rodičov“, ktoré má kapacitu 16 osôb bolo 
ubytovaných celkom 9 rodičov a 21 nezaopatrených detí a v zariadení ,,Útulok“ s celkovou 
kapacitou 20 lôžok (z toho 15 lôžok pre mužov a 5 pre ženy) bola poskytnutá pomoc 45 
osobám, z toho 4 ženám. Mgr. Oľga Ďurčenková, riaditeľka n. o., poďakovala mestu 
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Prievidza za finančnú podporu, ale aj ďalším prítomným a organizáciám, ktorí pomohli 
a prispeli na činnosť neziskovej organizácie Harmónia.  
 MsZ uznesením č. 207/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie výročnú 
správu n. o. Harmónia. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
     

- k bodu 5 - 
,,Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta v MHD 

 Prievidza za obdobie január – apríl 2008“ 
 

 Ing. Michal Danko, generálny riaditeľ SAD, a. s., predložil prítomným správu o použití 
finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – apríl 2008. Ďalej 
informoval o štruktúre prepravovaných osôb, o plánovaných zmenách v MHD a o budúcich 
investíciách v MHD. Konštatoval, že čo sa týka  štruktúry prepravovaných osôb medzi ročne 
klesá ich počet približne o 3 % ročne, ide hlavne o plnoplatcov. Ďalej informoval 
o uskutočnených rokovaniach medzi mestom Bojnice a SAD, a. s., Prievidza. SAD, a. s., tiež 
rokuje so spoločnosťou UNIPHARMA a Kúpele Bojnice. Spoločnosť UNIPHARMA  
neprisľúbila podieľanie sa na nákladoch na prepravu a Kúpele Bojnice prisľúbili čiastočné 
zdieľanie nákladov a to hlavne na linku č. 3, ktorá zachádza až do kúpeľov. Tiež informoval 
o stave vozového parku SAD, a. s. a konštatoval, že približne polovica vozidiel presahuje vek 
20 rokov, čím sa navyšujú náklady na ich prevádzku a následne požiadal o navýšenie 
príspevku mesta na MHD Prievidza v roku 2009 o čiastku 3 mil. určenú ako príspevok na 
nákup nových autobusov.  
 MsZ uznesením č. 208/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo správu SAD, a. s., 
Prievidza a požiadavku o príspevok na kúpu 6 autobusov. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  

 
 

- k bodu 6 - 
,,Návrh na I. úpravu rozpočtu Domova dôchodcov v Prievidzi na rok 2008“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, predložil návrh na I. úpravu rozpočtu DD v Prievidzi, 
pričom pôvodne schválený rozpočet DD v Prievidzi na rok 2008 bol nasledovný: 
Príjmy celkom   19 455 tis. Sk 
Výdavky celkom  19 455 tis. Sk. 
Po zapracovaní I. úpravy rozpočtu DD v Prievidzi by celková bilancia bola nasledovaná: 
Príjmy celkom   20 917 tis. Sk 
Výdavky celkom  20 917 tis. Sk 
Rozdiel            0 tis. Sk. 
 MsZ uznesením č. 209/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo I. úpravu rozpočtu 
DD v Prievidzi v roku 2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

Bod č. 12 – Žiadosť DD v Prievidzi o poskytnutie dotácie 
 Následne Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, predložil žiadosť DD v Prievidzi o poskytnutie 
dotácie vo výške 1 107 823,- Sk na zabezpečenie financovania počiatočných  nákladov 
zariadenia Domova dôchodcov na Ul. M. Rázusa v Prievidzi. 
 MsZ uznesením č. 210/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zvýšenie príspevku 
mesta Prievidza v roku 2008 pre DD v Prievidzi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  
  
 



 6

- k bodu 7 - 
,,Návrh  II. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008“ 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, predložila návrh II. úpravy 

programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2008. Po schválení II. úpravy rozpočtu bude 
príjmová a výdavková časť rozpočtu vo výške 896 294 tis. Sk. Ing. Katarína Bašková 
informovala o dodatočných zdrojoch rozpočtu. Uviedla, že prednostne treba zabezpečiť 
prevádzku spol. Prievidza Invest, s. r. o., kosenie mesta s periodicitou trikrát ročne, 
schválené práce naviac pre Futbalový štadión atď. Ing. Katarína Bašková konštatovala, že 
k návrhu II. úpravy rozpočtu na rok 2008 neboli vznesené žiadne pripomienky z komisií MsZ.  
 Do rozpravy sa prihlásil Július Urík, poslanec MsZ, a informoval sa či bude v ZŠ na 
Malonecpalskej ul. od 01. 09. 2008 spustený projekt diétneho stravovania. Ing. Milan 
Rybanský, vedúci odboru školstva, konštatoval, že nie sú k dispozícii finančné prostriedky na 
začatie tohto projektu. 
 MsZ uznesením č. 211/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo II. úpravu 
programového rozpočtu mesta Prievidza v roku 2008. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
 

- k bodu 8 - 
,,Návrh Doplnku č. 3 k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza“ 

 
JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, predložil návrh dodatku k Poriadku odmeňovania 

zamestnancov mesta Prievidza a informoval, že od 01. 03. 2008 došlo k výraznému 
zvyšovaniu platov v policajných zboroch SR. Práca príslušníkov MsP je rovnako náročná  
a zďaleka nie je tak platená, z tohto dôvodu žiadame o navýšenie platov príslušníkov MsP 
v Prievidzi. Náčelník MsP uviedol, že navrhujú u každého príslušníka MsP zvýšenie príplatku 
o 1 200,- Sk. 

MsZ uznesením č. 212/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnok k Poriadku 
odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi“ 

 
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, že novelizáciou zákona 

o službách zamestnanosti, ktorá je účinná od 01. 05. 2008, došlo k zásadným zmenám 
v poskytovaní príspevku na aktivačnú  činnosť od ÚPSVaR pre mesto, ktorý bude 
poskytovaný mesačne. Zo zmeny vyplynulo, že mestu Prievidza pri 100 uchádzačoch 
o zamestnanie a 10 hodinovom pracovnom týždni môže byť poskytnutý príspevok vo výške 
maximálne 129 800,- Sk mesačne.  V praxi sa táto zmena najviac dotkne odmeňovania 
koordinátorov z dôvodu, že na úhradu ich mzdy je v súlade so zákonom možné použiť 
prostriedky  najviac vo výške 3 % príspevku od ÚPSVaR, teda 3 894,- Sk mesačne. Túto 
sumu ÚPSVaR bude refundovať. Pri súčasnom počte koordinátorov, 3 v uliciach mesta a 1 
hlavný koordinátor, je táto suma nedostačujúca. Ostávajúce finančné prostriedky by malo 
mesto  hradiť zo svojich prostriedkov. Pracovné pomery s koordinátormi boli uzavreté na 
základe dohody s ÚPSVaR   - mimo  organizačnú štruktúru mesta, pretože náklady na ich 
mzdy ÚPSVaR v plnej výške refundoval. Nakoľko zámerom mesta je i naďalej pokračovať 
v aktivačnej činnosti, vzniká potreba vyriešiť pracovné miesta koordinátorov aktivačnej 
činnosti tak, aby boli zaradení v organizačnej štruktúre mesta. Ing. Milan Kučík, vedúci 
odboru vnútornej správy, uviedol, že z toho dôvodu predkladá návrh na vytvorenie 3 
pracovných miest v odbore vnútornej správy, organizačnom a personálnom oddelení – 1 
hlavný koordinátor aktivačnej činnosti na plný pracovný úväzok, t.j. 37,5 hod. týždenne a 2 
koordinátori aktivačnej činnosti na kratší pracovný čas, t.j. 30 hodín týždenne , s účinnosťou 
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od 1.7.2008 a s tým, že pracovné miesta budú obsadzované počas trvania aktivačnej 
činnosti v zmysle zákona o službách zamestnanosti a v súlade s dohodou s ÚPSVaR. 
 MsZ uznesením č. 213/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu 
organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
,,Zmeny a doplnky č.2 Územného plánu centrálnej mestskej zóny Prievidza 
a návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 37/1996 o územnom pláne 

centrálnej mestskej zóny“ 
 

O návrhu zmien a doplnku č. 2 Územného plánu centrálnej mestskej zóny Prievidza a 
návrhu Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 37/1996 o územnom pláne centrálnej 
mestskej zóny, správe o prerokovaní územnoplánovacej dokumentácie, o návrhu 
vyhodnotenia stanovísk a pripomienok z prerokovania informoval Ing. arch. Milan Chmura 
a Ing. Marta Davidesová z odboru výstavby a reg. rozvoja. Informovali, že schválením zmeny 
územného plánu bude možné v lokalite Staré sídlisko v blízkosti Kina Baník postaviť nový 
polyfunkčný objekt.  Vlastníci okolitých pozemkov nenamietali. V procese prerokovávania 
zmeny územného plánu bola vznesená petícia občanov. Ing. Marta Davidesová uviedla, že 
so zástupcom petičného výboru si osobne prešla  zápisnice, doručenky a celú situáciu mu 
podrobne vysvetlila. Ing. arch. Milan Chmura uviedol, že zo zákona sú všetky podmienky 
splnené a zmena územného plánu môže byť schválená.  

Do rozpravy sa zapojil  Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, a zaujímal sa o plánovaný 
počet vybudovaných parkovacích miest pred týmto polyfunkčným objektom. Ing. Milan 
Chmura informoval, že organizácia dopravy zostáva nezmenená a počet parkovacích miest 
bude riešený následne. 

MsZ uznesením č. 214/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválil zmeny a doplnok č. 
2 Územného plánu centrálnej mestskej zóny Prievidza a návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta 
Prievidza č. 37/1996 o územnom pláne centrálnej mestskej zóny, správe o prerokovaní 
územnoplánovacej dokumentácie, o návrhu vyhodnotenia stanovísk a pripomienok 
z prerokovania.  
Hlasovanie: 25 poslancov za, 2 poslanci proti, 1 poslanec sa zdržal  
 
 

- k bodu 11 - 
,,Žiadosti o zriadenie vecných bremien“ 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila dve žiadosti o zriadenie vecných 
bremien a jeden návrh na zrušenie uznesenia, ktorým bolo schválené zriadenie vecného 
bremena, a to:  
 
Žiadosť Pavla Reisa,  Prievidza, Na karasiny č. 54,  o zriadenie vecného bremena:  
a)  s právom uloženia inžinierskych sietí,  
b) s právom prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami po jestvujúcej komunikácii     
na pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza, v rozsahu podľa zamerania 
geometrickým plánom, v prospech vlastníkov nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 
7056/89.    
 MsZ uznesením č. 215/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Pavla 
Reisa o zriadenie vecného bremena. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
   
Žiadosť spoločnosti Hermés V 1, spol. s r. o., Prievidza, o zriadenie vecného bremena 
s právom vstupu do prevádzky po pozemku  vo vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Prievidza, 
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parc. č. 66/1, v prospech vlastníka nehnuteľnosti – predajne potravín Hermés V 1v k. ú. 
Prievidza na parc. č. 61. 
 MsZ uznesením č. 216/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť spoločnosti 
Hermés V 1 o zriadenie vecného bremena. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Návrh na zrušenie uznesenia MsZ č. 191/08 zo dňa 27. 05. 2008,  ktorým       MsZ   schválilo  
zriadenie vecného bremena  s právom prechodu pešo a prejazdu motorovými  vozidlami po 
pozemku vo  vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Prievidza parc. č. 1208/11, v rozsahu 
podľa zamerania geometrickým plánom, v prospech vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza 
parc. č. 1208/14,  parc. č. 1208/54 a parc. č. 1208/55 a v prospech tretích osôb a súhlasilo 
s vybudovaním prístupovej komunikácie Ludvíkom Kopálom. JUDR. Eva Bogdanová, 
právnička MsÚ, k tomuto návrhu dodala, že bol predložený z dôvodu doručenia petície 
občanov na MsÚ voči tomuto rozhodnutiu. Prístup k pozemku pre Ľudvíka Kopála bude 
zabezpečený cez pozemok p. Mihálika. Táto podmienka bola zakotvená i v zmluve. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že sa len vrátime k pôvodnému riešeniu prístupu 
na pozemok. Pán Mihálik musí Ľudvíkovi Kopálovi umožniť prístup k jeho pozemku. 
 MsZ uznesením č. 218/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenie č. 191/08  
zo dňa 27. 05. 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o petícii občanov Starého sídliska 
zastúpených pánom Grolmusom, proti vybudovaniu parkovacích miest na Starom sídlisku, 
ktorá bola doručená na Mestský úrad Prievidza. Požiadal poslancov VVO č. 2, aby 
komunikovali s občanmi Starého sídliska ohľadom vybudovania spomínaných parkovacích 
miest.  
 
  

- k bodu 12 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

  
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, prítomných informovala o 11 

žiadostiach o kúpu pozemku a o jednej žiadosti o zámenu pozemku, a to: 
 

Žiadosť Ivana Reisa, bytom Prievidza,  Ul. J. Murgaša č. 36/22, o kúpu časti pozemku             
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/18 vo výmere približne 80 m2, za účelom vyporiadania 
pozemku pod   existujúcou   letnou    terasou a využitia na vstup do prevádzky reštaurácie 
v objekte   súp. č. 337, ktorého je spoluvlastníkom v podiele 47/192. Zároveň sa zaväzuje 
k zriadeniu vecného bremena práva prechodu po chodníku. 

MsZ uznesením č. 218/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Ivana 
Reisa o kúpu časti pozemku, za  účelom vyporiadania pozemku pod  terasou, za cenu 
1500,- Sk/m2, so zriadením vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na 
predávanom pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov 
inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Advokátskej kancelárie Prievidza, JUDr. Ján Kokinda, so sídlom v Prievidzi, Ul. 
M. Mišíka č. I. 780/19A,  o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2072/1 vo výmere 
približne 500 m2, za účelom vybudovania objektu s využitím na kancelárske priestory a iné 
účely v súlade s územným plánom rozvoja mesta Prievidza. 

MsZ uznesením č. 219/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť  
Advokátskej kancelárie Prievidza, JUDr.  Ján Kokinda. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 22 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal  
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Žiadosť Juraja Gardiana, bytom Prievidza, Ul. V. Benedikta č. 17/11 a Ing. Marty  
Švorcovej, bytom Kanianka, Veterná ul. č. 293/12, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, 
 z parc. č. 2050/1 vo výmere približne 25 m2, ktorý užívajú na základe nájomnej 
zmluvy, za účelom využitia na parkovanie, resp. na prístup k budúcim parkovacím miestam, 
ochrany objektu a úpravy okolia objektu, ktorého sú vlastníkmi.  
 MsZ uznesením č. 220/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť  Juraja 
Gardiana, bytom Prievidza a Ing. Martu Švorcovú, bytom Kanianka, o kúpu časti pozemku,  
za účelom využitia na parkovanie, resp. na prístup  k budúcim parkovacím miestam, ochrany 
objektu a úpravy okolia objektu, ktorého sú  vlastníkmi, za cenu 1500,- Sk/m2, so zriadením 
vecného bremena.  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Branislava Hurtiša, bytom Prievidza, Ul. J. Fándlyho č. 11/08, o kúpu pozemkov 
v k. ú. Prievidza, za účelom využitia na zásobovanie pohostinstva v objekte súp. č. 30090 na 
Lúčnej ulici. 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala, že Výbor volebného 
obvodu nesúhlasil s predajom spomínaného pozemku. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
informoval, že Branislav Hurtiš má problém so zásobovaním, nakoľko vedľajší pozemok 
zmenil vlastníka a ten pánovi Hurtišovi neumožnil prístup k prevádzke. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, dodal, že je potrebné opätovné preštudovanie zmluvy o zriadenie vecného 
bremena a túto žiadosť stiahol z rokovania. 
 
Žiadosť Jany Cholevovej, bytom  Prievidza, Ul. R. Jašíka č. 664/12 a Ľubomíra Cholevu, 
bytom Prievidza, Gazdovská ul. č. 8/9, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 
90/1 vo výmere približne 100 m2, za účelom vybudovania parkovacích plôch k nebytovým 
priestorom na Ul. F. Madvu, ktorých sú vlastníkmi. 
 MsZ uznesením č. 221/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Jany 
Cholevovej a Ľubomíra Cholevu o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 
 
Žiadosť   Ing. Lenky Gebrlínovej,  bytom   Prievidza, Urbánkova ul. č. 1/11, o kúpu častí 
pozemkov v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5045/1 a z parc. č. 5045/2 spolu vo výmere približne 
260 m2,  za účelom výstavby polyfunkčného objektu na poskytovanie služieb občanom 
(vytvorenie kancelárskych a obchodných priestorov). 
 MsZ uznesením č. 222/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Ing. 
Lenky Gebrlinovej o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť  Petra Horvátha,  bytom   Prievidza, Ul. M. Rázusa  č. 40/11, o zámenu pozemkov 
v k. ú. Prievidza,  parc. č. 5086/61 vo výmere 343 m2, za časť pozemku  z parc.  č.5086/1,  vo 
vlastníctve mesta Prievidza, za účelom výstavby polyfunkčného objektu. 

MsZ uznesením č. 223/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Petra 
Horvátha o  zámenu pozemkov v k. ú. Prievidza, za účelom výstavby jednopodlažného 
polyfunkčného objektu.   
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Zoltána Caňa, bytom Prievidza, Ul. P. J. Šafárika  č. 13/5, o kúpu  časti pozemku 
v k. ú. Prievidza z  parc. č. 5046/1 vo výmere približne 200 m2,  za účelom výstavby 
obchodných priestorov ( bižutéria, zelenina, spodné prádlo). 
 MsZ uznesením č. 224/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Zoltána 
Caňa o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti 
 
Žiadosť  Alexandry Antalovej – ENDA, bytom Bystričany, Dlhá ul. č. 232/131, o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5066/1 vo výmere približne 29 m2, za účelom výstavby 
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minipredajne na predaj čerstvých slepačích vajec, mrazenej hydiny a drobného 
potravinárskeho tovaru. 
 MsZ uznesením č. 225/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť 
Alexandry Antalovej – ENDA. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť   spoločnosti JUKO CK, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Námestie slobody č. 4,  
o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3976/18 vo výmere približne 300 m2, za 
účelom výstavby objektu na zriadenie „Dovolenkového centra“, ktoré bude slúžiť ako centrum 
na zabezpečenie služieb cestovného ruchu pre domácich a zahraničných návštevníkov. 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala, že z rokovania MsR vznikla 
požiadavka na preverenie zmluvy s obchodným reťazcom TESCO. Pri preverovaní zmluvy 
neboli zistené žiadne obmedzenia, ktoré by bránili odpredaju susedných pozemkov.  

MsZ uznesením č.  226/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj časti 
pozemku pre spoločnosť  JUKO CK, spol. s r. o. , výhradne za účelom výstavby objektu na 
zriadenie „Dovolenkového centra“. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 

   
Žiadosť   Branislava Okenku, bytom   Prievidza, Ul. Ľ. Ondrejova  č. 38/3, o kúpu  časti 
pozemku v k. ú. Prievidza z  parc. č. 3049/1 vo výmere približne  36 m2,  za účelom zriadenia 
parkovacieho miesta položením zámkovej dlažby pred rodinným domom na Ul.  S. Mečiara, 
ktorého je vlastníkom. 
Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedlo, že túto alternatívu pánovi Branislavovi Okenkovi 
odporučili poslanci MsZ a tiež podporujú odpredaj tohto pozemku. 

MsZ uznesením č. 227/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Branislava 
Okenku o kúpu časti pozemku za účelom zriadenia parkovacieho miesta položením 
zámkovej dlažby pred rodinným domom na Ul. S. Mečiara, ktorého je vlastníkom, za cenu 
172,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Žiadosť Róberta Dolinského a manž., bytom  Prievidza, Ul. J. Záborského č. 2, o kúpu  
časti pozemku v k. ú. Prievidza z  parc. č. 2857/12 vo výmere približne 260 m2,  za účelom 
rozšírenia záhrady pred rodinným domom. 
 MsZ uznesením č. 228/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Róberta 
Dolinského a manž. o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti 
 
 

- k bodu 13 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Žiadosť spoločnosti TEZAS, s. r. o., o stanovisko k realizácii výstavby  

II. etapy skládky komunálneho odpadu v lokalite Ploštiny 
 Ladislav Chrenko, konateľ spoločnosti, uviedol, že spoločnosť TEZAS, s. r. o., od 
roku 1991 spravuje skládky odpadu mesta Prievidza. Skládky odpadu prešli niekoľkými 
etapami rozšírenia ich rozlohy a zároveň došlo k uzatvoreniu starých nefunkčných skládok. 
Z dôvodu neustáleho rastu objemu odpadu a v súlade s požiadavkou mesta spoločnosť 
TEZAS, s. r. o., projektovo a realizačne pripravila výstavbu novej skládky, ktorá je situovaná 
v lokalite Ploštiny a jej výstavba je rozvrhnutá na dve etapy. I. etapa bola spustená do 
prevádzky v septembri 2006.  V súčasnosti spoločnosť TEZAS, s. r. o., je pred rozhodnutím  
výstavby II. etapy skládky s predpokladom životnosti do roku 2017. Ladislav Chrenko, 
konateľ spoločnosti TEZAS, s. r. o., uviedol, že keďže sa jedná o investičné zámery v celku 
pre spoločnosť TEZAS, s. r. o., vo významnom finančnom objeme, dovoľujú si vedenie 
mesta Prievidza požiadať o stanovisko, či má dôjsť k realizácii výstavby ďalšej etapy skládky 
TKO. 
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 MsZ uznesením č. 229/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, súhlasilo s realizáciou 
výstavby II. etapy skládky KO. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Ukončenie likvidácie podniku služieb, š. p. v likvidácii, Prievidza 
 Ing. Florián Kapusta, likvidátor, informoval, že uznesením MsZ v Prievidzi č. 245/95 
v znení uznesenia č. 347/07 bol schválený spôsob ukončenia likvidácie Podniku služieb 
Prievidza, š. p. v likvidácii. V súlade s uznesením mesto Prievidza prevzalo od Podniku 
služieb Prievidza, š. p. v likvidácii, všetky záväzky a pohľadávky do 31. 12. 2007, zahrnuté 
v jeho účtovnej evidencii a hnuteľný a nehnuteľný majetok. Po zúčtovaní všetkých 
odvodových povinností, poplatkov za výmaz, nákladov na mzdy a konečné spracovanie 
odvedie Podnik služieb Prievidza, š. p. v likvidácii, likvidačný zostatok na účet mesta 
Prievidza. V súčasnej dobe už Podnik služieb Prievidza, š. p. v likvidácii, nemá žiadny 
majetok a môže podať návrh na výmaz podniku z obchodného registra. Povinnou prílohou 
k návrhu na výmaz štátneho podniku z obchodného registra je aj rozhodnutie zakladateľa 
o schválení ročnej účtovnej uzávierky a konečnej správy o priebehu likvidácie a rozhodnutie 
o odvolaní likvidátora. Účtovná závierka bola odovzdaná daňovému úradu.  
 MsZ uznesením č. 230/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o skončení likvidácie Podniku služieb Prievidza, š. p. v likvidácii. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 231/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Ročnú účtovnú 
uzávierku Podniku služieb Prievidza, š. p. v likvidácii. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 K odvolaniu Ing. Floriána Kapustu z funkcie likvidátora Podniku služieb Prievidza, š. 
p. v likvidácii prijalo MsZ uznesenie č. 232/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
    
Bod č. 3 - Informácia o prehodnotení plnenia Zmluvy o nájme hnut. a nehnut. majetku 

a obstarávaní činností s HBP, a. s., Prievidza 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že uznesením č. 63/08 MsZ zriadilo 
dočasnú komisiu na posúdenie plnenia zmluvy o nájme hnuteľného a nehnuteľného majetku 
a obstarávaní činností uzatvorenej s HBP, a. s. , Prievidza. Komisia od svojho vzniku 
zasadala 4x, pričom na jej rokovaniach boli vyvodené nasledovné závery: 
1. zasadnutie – HBP, a. s., Prievidza, bola zaslaná požiadavka na predloženie podkladov; 
2. zasadnutie – boli prerokované podklady poskytnuté HBP, a. s., Prievidza, Niektoré 
podklady však neboli zaslané  a niektoré podklady nevedela komisia vyhodnotiť. Z tohto 
dôvodu bolo rozhodnuté, že ďalšie rokovanie komisie bude uskutočnené priamo vo 
Viacúčelovej športovej hale (VŠH), kde bude možné nahliadnuť do dokladov a správca VŠH 
p. Mečiar bude môcť podať vysvetlenia k jednotlivým údajom;  
3. zasadnutie – v priestoroch VŠH, bola vykonaná obhliadka objektu, s poukazom na 
vykonané opravy, údržbu a investície ako aj celkový stav objektu VŠH, 
4. zasadnutie – na tom to zasadnutí každý člen komisie písomne predložil svoje stanovisko 
k zmluve a návrh nariešenie. Komisia podrobne rozobrala každý návrh člena komisie a na 
záver prijala nasledujúce odporučenie pre orgány mesta: 

• Objekt VŠH ponechať aj naďalej v správe HBP, a. s., Prievidza, ale platiť len za 
prenájom jednotlivých hál VŠH podľa doby ich nájmu 

• Vstúpiť do rokovania s HBP, a. s., Prievidza, o prehodnotení zmluvy zo dňa 08. 12. 
1997 a zmeniť spôsob financovania tak, že budú stanovené jednotkové ceny za 
poskytnutie (prenájom) jednotlivých priestorov VŠH a mesto Prievidza by 
neposkytovalo prostriedky zálohovo, ale na základe faktúr vystavených HBP, a. s., 
Prievidza, platilo podľa skutočne odtrénovaných hodín.  

 Do rozpravy sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, a informovala 
sa, či pán Mečiar, správca VŠH, vysvetlil čo členovia komisie  požadovali. Mgr. Ľudovít 
Fábry, prednosta MsÚ, informoval, že boli doplnené všetky informácie ako aj kompletne 
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materiály. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, že komisia navrhuje zmeniť podmienky 
zmluvy a tak sa ohľadom tejto zmluvy s HBP, a. s., Prievidza, bude rokovať. 
 MsZ uznesením č. 233/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, poverili primátora mesta 
rokovať s HBP, a. s., Prievidza o prehodnotení Zmluvy o nájme hnuteľného a nehnuteľného 
majetku a obstarávaní činnosti. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
   

Bod č. 4 - Správa nezávislého audítora adresovaná  
spoločnosti UNIPA, s. r. o., Prievidza 

 Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spoločnosti UNIPA, s. r. o., informovala 
o vykonanom audite spoločnosťou AC AUDIT Prievidza v spoločnosti UNIPA, s. r. o., za rok 
2007. Nezávislý audítor konštatoval, že podľa názoru audítorskej spoločnosti účtovná 
závierka poskytuje verný a pravdivý obraz o finančnej situácii spoločnosti k 31. 12. 2007 
a výsledok jej hospodárenia za rok 2007 je v súlade so zákonom o účtovníctve. Audítorská 
spoločnosť však upozornila na skutočnosť, že spoločnosť UNIPA, s. r. o., dosiahla stratu vo 
výške 1 120 tis. Sk za rok 2007. Oproti predchádzajúcemu obdobiu sú výsledky finančnej 
analýzy nepriaznivé a to najmä z dôvodu nedostatku likvidných prostriedkov a zvýšenia 
cudzích zdrojov pred vlastnými. Na základe správy audítorskej spoločnosti boli vypracované 
opatrenia na odvrátenie úpadku spoločnosti UNIPA, s. r. o. 
 MsZ uznesením č. 234/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, žiada primátora mesta na 
Valnom zhromaždení spoločnosti UNIPA, s. r. o., pri schvaľovaní ročnej účtovnej závierky za 
rok 2007 a schvaľovaní o rozdelení zisku a úhrade strát, prijať Opatrenie za účelom 
odvrátenia úpadku obchodnej spoločnosti UNIPA, s. r. o.   
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  

Bod č. 5 - Autonómny systém varovania a vyrozumenia osôb 
pre Zimný štadión Prievidza 

Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spoločnosti UNIPA, s. r. o., a uviedla, že na základe 
zákonov o civilnej ochrane obyvateľstva právnické a fyzické osoby – podnikatelia, ktorí 
vyrábajú a skladujú nebezpečné látky alebo manipulujú s nebezpečnými látkami a tým 
ohrozujú život, zdravie alebo majetok, sú povinní na vlastné náklady zabezpečiť systém 
monitorovania územia, varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb na ohrození území 
a trvale ho udržiavať v prevádzke. Na základe zápisu z pracovného stretnutia pracovníkov 
zabezpečujúcich úlohy civilnej ochrany obyvateľstva u PO, ktoré prevádzkujú nebezpečné 
látky, uložil Okresný úrad v Prievidzi, odbor civilnej ochrany obyvateľstva nasledovné: 

• Zabezpečiť systém monitorovania územia na zabezpečenie ochrany obyvateľstva pri 
výrobe, preprave, skladovaní a manipulácii s nebezpečnými látkami u objektov 
Prievidzská mliekareň, a. s., Prievidza, Nestlé Slovensko, s. r. o. Prievidza a Zimný 
štadión Prievidza.    

• Zabezpečiť systém varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb na zabezpečenie 
technických a prevádzkových podmienok informačného systému civilnej ochrany 
u objektov Prievidzská mliekareň, a. s., Prievidza, Nestlé Slovensko, s. r. o. Prievidza 
a Zimný štadión Prievidza. 

Ing. Soňa Tencerová informovala, že bol vypracovaný havarijný plán, ktorý bol schválený 
Ministerstvom vnútra SR a je potrebné riešiť dodávku a montáž monitorovacieho systému 
a autonómneho systému varovania a vyrozumenia osôb pre Zimný štadión Prievidza. 
Následne Ing. Soňa Tencerová prítomných oboznámila s tromi alternatívami zabezpečenia 
varovného systému: 

 Vybudovanie nového samostatného varovného systému  
 Pripojenie objektu zimného štadiónu na existujúci informačný výstražný a varovný 

systém mesta Prievidza – mestský rozhlas 
 Celková zmena chladenia – maximálne zníženie užívania amoniaku pri chladení 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že by bolo vhodné riešiť zvukový varovný 
systém za pomoci  mestského rozhlasu. Ďalej konštatoval, že spoločnosť UNIPA, s. r. o., 
síce predložila dôvodovú správu i alternatívy na riešenie, ale odporučil, aby bola vytvorená  
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komisia, ktorá prehodnotí všetky alternatívy z finančnej a aj praktickej stánky. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby všetko bolo prerokované do detailov a opätovne 
predložené na najbližšom zasadnutí MsZ. Jozef Krško, poslanec MsZ, požiadal, aby bolo do 
správy doložené i stanovisko správcu mestského rozhlasu, či je možné takéto prepojenie. 
 MsZ uznesením č. 235/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, žiada primátora mesta 
stanoviť odbornú komisiu na posúdenie a spracovanie návrhu riešenia systému 
monitorovania územia, varovania obyvateľstva a vyrozumenia osôb pre Zimný štadión 
Prievidza s tým, že informácie budú podané na rokovaní MsZ dňa 29. júla 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
  

Bod č. 6 - Informácia o pripravených projektoch základných škôl 
 Mgr. Ivan Benca,  referent pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdelávania, 
predložil informácie o pripravovaných rozvojových projektoch, a to: 
Informáciu o pripravenom rozvojovom projekte „Moderná jazyková učebňa“ a možnosti 
čerpania finančných prostriedkov. 

MsZ uznesením č. 236/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu a 
kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 7,93 % z celkových oprávnených nákladov na 
projekt, t.j. 25 000,- Sk a zaradenie finančných prostriedkov vo výške 25 000,- Sk do úpravy 
rozpočtu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 20 poslancov za 
 
Informáciu o pripravenom  projekte „Kvalita vzdelávania – odpoveď na výzvy  budúcnosti “ 
a možnosti čerpania finančných prostriedkov.                

MsZ uznesením č. 237/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu   
s názvom  „Kvalita vzdelávania – odpoveď na výzvy  budúcnosti“,  ktorý je realizovaný III. ZŠ 
na Ul. Sama Chalupku v Prievidzi a kofinancovanie  projektu vo výške 5 % z celkových 
oprávnených nákladov. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 

 
Informáciu o pripravenom  projekte „Vzdelávanie po novom“ a možnosti čerpania finančných 
prostriedkov. 
 MsZ uznesením č. 238/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie  projektu s 
názvom „Vzdelávanie po novom“, ktorý je realizovaný  ZŠ na Ul. P. Dobšinského v Prievidzi 
a kofinancovanie  projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov na projekt. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
Informáciu o pripravenom  projekte „Kľúčové kompetencie a rozvoj osobnosti žiaka 
v základnej škole “ a možnosti čerpania finančných prostriedkov.             

MsZ uznesením č. 239/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie  projektu s 
názvom „Kľúčové kompetencie a rozvoj osobnosti žiaka  v základnej škole“, ktorý je 
realizovaný  ZŠ na  Mariánskej ulici v Prievidzi a kofinancovanie  projektu vo výške 5 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Informáciu o pripravenom  projekte „Zvýšenie digitálnej gramotnosti učiteľov, tvorba 
a využitie učebných materiálov v ZŠ na Rastislavovej ulici v Prievidzi“ a možnosti čerpania 
finančných prostriedkov.                

MsZ uznesením č. 240/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie  projektu s 
názvom „Zvýšenie digitálnej gramotnosti učiteľov, tvorba  a využitie učebných materiálov 
v ZŠ na Rastislavovej ulici v Prievidzi“, ktorý je  realizovaný ZŠ na Rastislavovej ulici 
v Prievidzi a kofinancovanie  projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov na 
projekt. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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Bod č. 7 - Informácia ohľadom sprístupnenia školských dvorov pri základných školách 
širokej verejnosti 

 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval, že MsR 
svojim uznesením odporučila odboru školstva získať informácie o možnostiach technického 
zabezpečenia kamerovým systémom za účelom monitorovania sprístupnených školských 
dvorov pri základných školách a označenia sprístupnených školských dvorov výstražnými 
a informačnými tabuľami v súlade s legislatívou. Odbor školstva na základe požiadavky MsR 
vykonal prieskum trhu cez spoločnosť v Prievidzi a cez Mestskú políciu v Novákoch. 
Následne Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, v ďalšej časti 
informoval o ponuke spoločnosti Times Network, nakoľko ponuka spoločnosti z Novák bola 
len informáciou z ponuky pre mesto Nováky. V každom prípade spoločnosť Times Network 
odporúča snímané objekty večer aj v noci prisvietiť, pretože bez svetla sa nedajú pri tomto 
systéme očakávať zreteľné snímky.  
 MsZ uznesením č. 241/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zabezpečenie 
školských dvorov pri základných školách v meste Prievidza kamerovým  systémom za 
účelom monitorovania školských dvorov. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 8 - Informácia športových klubov (FK Prievidza, MŠHK, HBK) o použití 
poskytnutých finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza 

 a žiadosť o uvoľnenie ďalších častí finančných prostriedkov 
 Vilim Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o použití 
poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk určených na zabezpečenie 
činnosti futbalového klubu v I. lige v sezóne 2007/2008 v mesiaci apríl 2008. V krátkosti 
informoval aj o novej žiadosti na poskytnutie finančných prostriedkov.  

MsZ uznesením č. 242/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk  určenej na zabezpečenie 
činnosti Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza v I. lige  v sezóne 2007/2008 
v mesiaci máj 2008. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 Viliam Ugroczy informoval o použití poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 
450 tis. Sk, ktoré boli poskytnuté MŠHK Prievidza  zabezpečenie činnosti klubu v sezóne 
2007/2008 v mesiaci marec 2008. 

MsZ uznesením č. 243/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov vo výške 350 tis. Sk na zabezpečenie činnosti 
MŠHK  Prievidza v sezóne 2007/2008 v mesiaci apríl 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Informáciu Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza, Ul. olympionikov č. 4, 
Prievidza  o použití poskytnutých finančných prostriedkov vo výške 350 tis. Sk na 
zabezpečenie činnosti klubu v sezóne 2007/2008 v mesiaci jún 2008 predložil Viliam 
Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity.  

MsZ uznesením č. 244/08, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo uvoľnenie ďalšej 
časti schválených finančných prostriedkov vo výške  190 tis. Sk pre HBK Prievidza na 
zabezpečenie činnosti klubu v sezóne 2007/2008 v mesiaci júl 2008. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  
 

Bod č. 9 - Žiadosť Stolnotenisového klubu STK Prievidza o finančný príspevok 
 Ing. Tibor Haneš, prezident STK v Prievidzi a Viliam Ugróczy, metodik pre školské 
a mimoškolské aktivity, preložili žiadosť Stolnotenisového klubu v Prievidzi o poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 50 tis. Sk na prenájom telocvične, dopravné a materiálové 
náklady klubu. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa informoval, či sa STK venuje deťom, či 
majú aj nejaké detské družstvá. Ing. Tibor Haneš, prezident STK, má 2 družstvá mužov a 1 
družstvo  žiakov, pričom družstvo žiakov hrá slovenskú ligu. 
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 MsZ uznesením č. 245/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov pre Stolnotenisový klub v Prievidzi vo výške 15 tis. Sk na činnosť 
klubu. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 10 - Žiadosť Rádia Beta Bojnice o finančný príspevok na usporiadanie 4. 
ročníka ,,Laserovej show“ 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o ponuke Beta Rádia Bojnice o možnosti 
podieľať sa na 4. ročníku Beta Topvar Laser Show sponzorským spôsobom ako partner, 
ktorému rádio Beta zabezpečí dostatočný priestor vo svojom vysielaní pred akciou. 
 MsZ uznesením č. 246/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 20 tis. Sk pre Rádio Beta Bojnice na usporiadanie 4. 
ročníka Laserovej šou. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 11 - Termíny MsZ na II. pol rok 2008 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil prítomným návrh termínov MsZ v Prievidzi 

na II. polrok 2008, a to: 
29. 07., 26. 08., 30. 09., 28. 10., 25. 11.,16. 12. 
 MsZ uznesením č. 247/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo termíny MsZ. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 

  
 V rámci tohto bodu rokovania sa do diskusie neprihlásili žiadni občania. 
 
 

- k bodu 15 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

  
 Július Urík, poslanec MsZ predložil niekoľko interpelácii, a to: 
1. Rozkopávky spoločnosti ORANGE Slovensko – terén bol zarovnaný, ale nie je to 
v dobrom stave; 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, odpovedal, že rozkopávky 
uskutočňuje spoločnosť ORANGE Slovensko so Stredoslovenskou energetikou, obe 
spoločnosti boli už niekoľkokrát vyzvané, aby rozkopávky dali do pôvodného stavu. Avšak 
zatiaľ tieto úpravy neboli vykonané. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že občania 
mesta sa sťažujú oprávnene a pokiaľ nebudú rozkopávky správne opravené, budú voči nim 
podané sankcie.   
2. Most ponad rieku Handlovka pri Nábreží sv. Cyrila  - je potrebné urýchlene opraviť 
zábradlie, je to nebezpečné; 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že most je opravovaný 
z bežných nákladov na údržbu, nie je to riešené ako investícia. Zábradlia sa už vyrábajú 
a práce sa vykonávajú postupne. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, podotkol, že pokiaľ na to 
neboli financie, nemalo sa začať s opravou. Ing. Juraj Romančák dodal, že bol využitý 
moment, kedy sa v blízkosti opravovali komunikácie, zábradlia boli v havarijnom stave, nové 
zábradlia budú osadené do konca mesiaca júl 2008.   
3. Kosenie v meste – Východná ul., Kukučínova ul., aj keď nejde o pozemky mesta, je 
potrebné zabezpečiť kosenie; 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, konštatoval, že pozemky nie sú 
majetkom mesta Prievidza. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyjadril nespokojnosť s týmto 
stavom. Treba vyzvať vlastníka.   
4. Fontána na Námestí slobody – je znečistená; 
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Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že je nefunkčné 
zariadenie a tiež je potrebné zrekonštruovať potôčik, nakoľko sa nedá prevádzkovať.  
5. Objekt Slovenskej pošty – je potrebné vybudovanie bezbarierového prístupu; 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že je možné osloviť Slovenskú poštu písomnou 
formou. PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, dostal za úlohu písomne 
osloviť Slovenskú poštu, ohľadom vybudovania bezberiérového prístupu. 
6. Materská škola na Nábreží sv. Cyrila – zničené detské pieskovisko; 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že niektoré MŠ si 
pieskoviská zabezpečili sami, v rozpočte mesta nie sú na tieto aktivity vyčlenené finančné 
prostriedky. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že MŠ sú majetkom mesta, 
výmenou a osadením pieskovísk by sa mala riešiť prostredníctvom VVO, alebo ich MŠ budú 
získavať prostredníctvom sponzoringu. Michal Dobiáš, poslanec MsZ, dodal, že v priebehu 
jedného týždňa bude v areáli MŠ osadené jedno pieskovisko. 
 
 V rámci interpelácii sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa 
na riešenie ňou vznesenej interpelácie ohľadom svetelnej križovatky. Ing. Ivan Vaňo, 
predseda Dopravnej komisie, uviedol, že problematika svetelnej križovatky bola predmetom 
rokovania Dopravnej komisie. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že ide o mimoriadne nebezpečnú križovatku 
a zamýšľal sa nad tým, či by nebolo možné urobiť mimoriadne dopravné značenie. Mgr. 
Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, uviedla, že spomínaný problém so svetelnou 
križovatkou prednesie na zasadnutí TSK v rámci interpelácií. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, požiadal Ing. Ivana Vaňa, predsedu Dopravnej komisie, o prípravu listu k danej 
problematike v mene MsZ , ktorý bude zaslaný VÚC.  
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, tiež poukázala na nepokosené pozemky 
na pozemku pri bývalej Pekárni Murko a Elektriku. Odporučila, aby bol pokosený i breh rieky 
Handlovky, je potrebné vyzvať majiteľa pozemku. Upozornila na potrebu vyznačenia 
cyklistických chodníkov a to hlavne na Starom sídlisku a popri hlavnej ceste.  
 
 

- k bodu 16 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 06. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
................................................                                .............................................      
          Vladimír Revický           MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Naďa Prilinská 
     Riaditeľka sekretariátu prednostu 

    Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 01. 07. 2008 
 


